

领先的技术 出色的服务

Advanced Technology Outstanding Service



企业简介

Enterprise Profile

上海黄发记机械模具有限公司(原黄发记机器厂),创建于1927年,是中国第一家生产玻璃压制机械和器皿模具的专业单位。

企业通过了ISO9001:2008国际质量体系认证;被上海市政府评为“上海高新技术企业”;产品迄今为止已取得15项国家专利(其中发明专利7项)。玻璃压机系列和其他辅助设备产品在国内玻璃器皿行业和灯具制造业中得到广泛使用,并大量出口至东南亚、南亚、中东、南非、北非等地区;本公司品牌“黄发记”在业内已享有极高知名度。

从1947年生产出中国第一台全自动气动玻璃压机至今,经过不断的技术更新到马氏轮间隙结构驱动和伺服电机齿轮驱动的全电脑控制压机的生产,企业把目光紧紧盯住世界先进技术的产品,不断地吸纳新技术,研究更适应玻璃工艺智能型全自动设备,特别是近年开发出来的全电脑控制远程排除故障全伺服多功能玻璃压机等,产品设计更人性化,对加速玻璃制造行业的发展具有良好的推动和引导作用。我们的产品在技术上、价格上都占有明显的优势,质量保证延迟至八年超出欧洲标准,完全可以替代国外同类产品,并参与国际竞争。为了保证玻璃产品生产企业顺利使用本项目产品,我们将主动提供全方位的安装、调试、培训等服务,并针对客户的不同生产工艺要求,提供技术协作,保证与客户的长期良好合作。

公司始终贯彻“以人为本、敬业诚信、强化管理、持续创新”的方针,从客户利益出发,狠抓质量管理,实现企业和用户的双赢。

Shanghai Huang Fa Ji Machineries and Moulds Co., Ltd (used to be Huangfaji Machine Factory), founded in 1927, which is the earliest professional manufacturer of glass press machines and tableware moulds.

We obtained ISO9001:2008 International Quality Management System Certification and was named as “Shanghai New-high Technology Corporation” by Shanghai government. Our products gained 15 national patents until now (among which, there are 7 patents of invention). Our machines have been widely used in Chinese glassware and lamp industry and have also been exported to countries in Southeast Asia, South Asia, Middle East, South Africa, North Africa and other regions. Our brand “Huangfaji” has high awareness in international industry.

In 1947, the first automatic pneumatic press machine in China was made by us. Then we adopt geneve interstitial structure drive and servo motor gear drive controlled by computer after continuous technological updating. Our company keeps a close watch on the world advanced technology products. We develop the intelligent machines which suitable for Chinese market and glass technology, especially the computer control multifunction full servo press machine which can do debugging with remote control. We design is user-friendly, promote and guide the development of glass industry. Our products have advantages in both the technology and price. We can extend quality guarantee to 8 years, longer than European standard. Our products are quite competitive on international stage. In order to make sure our clients use machines successfully and keep the long-term cooperation, we will offer installation, commissioning, straining and other service.

Our target is People Oriented, Professional and reliable, Management enforced and Continuous innovation. By concerning clients' interest and focusing on quality management, we'd like to realize win-win situation.